

RCCSE中国核心学术期刊

中国科学引文数据库

来源期刊

中文科技期刊数据库来源期刊

中国核心期刊（遴选）数据库来源期刊

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

ISSN 1006-9690

中
国
野
生
植
物
资
源



中国野生植物资源

Chinese Wild Plant Resources

主管:中华全国供销合作总社

主办:南京野生植物综合利用研究院

ISSN 1006-9690

07>

9 771006 969219

中国野生植物资源

第40卷7期 2021年7月 总第208期

目 次

· 研究报告 ·

- 流苏树与美国流苏形态及解剖结构研究 赵丹丹,李晓,张鸽香(1)
江西省不同种源香樟叶片表型差异性分析 赵姣(7)
牛至生殖生物学特性研究 刘艳,卓维,卢圣鄂,等(13)
增温与施氮对薄荷幼苗生长及生理特性的影响 熊露露,邓小红,王健健(19)
不同外源物质对三种柴胡种胚发育的影响 刘计权,王宇,刘昕,等(24)
遮阴对7个茶树品种的抹茶适制性影响研究 檀学敏,丁鑫,周建得,等(28)
接种丛枝菌根真菌对木香无机元素吸收的影响 魏祖晨,赵顺鑫,李卓蔚,等(34)
重金属铅胁迫下凤仙花幼苗及根际环境响应 吴恒梅,刘垠泽,申晓慧,等(40)
慈溪地区适于夏季栽培的小青菜品种比较试验 毛培成,高丹娜,吴华新,等(45)

· 综述 ·

- 植物精油抗病毒研究概况 张瑜,何华名,何聪芬(48)
盐生药用植物黑果枸杞研究进展 雷春英,彭鉞植,刘畅,等(55)
牡丹籽油营养成分、功能及其应用 马贵敏,程丹丹,黄志强,等(61)

· 资源研究 ·

- 渭河河道蓼属植物资源调查和应用价值分析 张庭玮,张帆,何涛,等(66)
贵州省黎平县药用植物资源调查 皮银辉,杨南赟,龙庆德,等(73)
凤阳山常绿阔叶林优势种空间格局及关联性 季新良,彭辉,周红敏,等(79)
贵州佛顶山国家级自然保护区重点保护植物优先序列研究 文伟,杨焱冰,安明态,等(84)
第四次全国中药资源普查甘肃省安定区药用植物资源调查 张启立,崔治家,任路明,等(90)

Chinese Wild Plant Resources

Vol. 40 No. 7 Jul. 2021 Tot. No. 208

Contents

• Research Report •

| | |
|---|---|
| Study on Morphology and Anatomical Structure of <i>Chionanthus retusus</i> and <i>Chionanthus virginicus</i> | Zhao Dandan, Li Xiao, Zhang Gexiang(1) |
| Analysis on Variation of Leaf Phenotype of <i>Cinnamomum camphora</i> (L.) Presl from Different Provenance in Jiangxi Province | Zhao Jiao(7) |
| Study on Reproductive Biology of <i>Origanum vulgare</i> L. ssp. <i>viride</i> (Boissier) Hayek | Liu Yan, Zhuo Wei, Lu Shenge, et al(13) |
| Effects of Warming and Nitrogen Application on Growth and Physiological Characteristics of <i>Mentha haplocalyx</i> (<i>M. haplocalyx</i>) Briq. Seedling | Xiong Lulu, Deng Xiaohong, Wang Jianjian (19) |
| Effects of Different Exogenous Materials on Embryo Development of Three Species of <i>Bupleurum</i> Seeds | Liu Jiquan, Wang Yu, Liu Xin, et al(24) |
| Study on the Influence of Shading on the Suitability of Seven Tea Varieties for Making Matcha | Tan Xuemin, Ding Xing, Zhou Jiande, et al(28) |
| Effects of Arbuscular Mycorrhizal Fungi Inoculation on the Absorption of Inorganic Elements in <i>Aucklandia lappa</i> Decne | Wei Zuchen, Zhao Shunxin, Li Zhuowei, et al(34) |
| Responses of <i>Impatiens balsamina</i> L. Seedlings and Rhizosphere Environment to Pb Stress | Wu Hengmei, Liu Yinze, Shen Xiaohui, et al(40) |
| Comparative Test of Chinese Cabbage Cultivars Suitable for Summer Cultivation in Cixi Area | Mao Peicheng, Gao Danna, Wu Huaxin, et al(45) |

• Research Progress •

| | |
|--|--|
| An Overview of Anti - virus of Plant Essential Oil | Zhang Yu, He Huaming, He Congfen(48) |
| The Review of Ecological and Economic Values of Halophyte Medicinal Plant <i>Lycium ruthenicum</i> | Lei Chunying, Peng Muzhi, Liu Chang, et al(55) |
| Nutritional Ingredient, Function and Application of Peony Seed Oil | Ma Guimin, Cheng Dandan, Huang Zhiqiang, et al(61) |

• Resources Research •

| | |
|---|--|
| Diversity Investigation and Application Value Analysis of <i>Polygonum</i> Spp. along Weihe River | Zhang Tingwei, Zhang Fan, He Tao, et al(66) |
| Investigation of Medicinal Plant Resources in Liping County, Guizhou Province | Pi Yinhui, Yan Nanyun, Long Qingde, et al(73) |
| Spatial Distribution Patterns and Associations of Main Tree Species in Broadleaved Evergreen Forest in Fengyangshan National Reserve, China | Ji Xinliang, Peng Hui, Zhou Hongmin, et al(79) |
| Research on Priority Sequence of Key Protected Plants in Fodingshan National Nature Reserve in Guizhou | Wen Wei, Yang Yanbing, An Mingtai, et al(84) |
| Report of the Fourth National General Investigation on the Medicinal Plant Resources in Anding District of Gansu Province | Zhang Qili, Cui Zhijia, Ren Luming, et al(90) |